
PROTOKOI, NR LVII / IO
z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie
odbytej w dniu 30 kwietnia 2010 roku

w' sali konf-erencyinej Starostwa Powiatowego w JEdrzeiou'ie.

Ad .  l .
O godzinie 1000 Przewodniczqcy Rady Miejskiei Pawel Blaszkiewicz otrvarl obradi'LVII

scs.ji Rady Mie.iskie.i w .IEdrzejowie. Przewodnicz4cy powital zaproszorlycl"r goSci, radnych.

bu11istrz6r,r,. naczelnihow' UrzEdu Miejskiego, kierownik6w.iednostek organizacl'inych Gminl'.

soitl stiu orilz- \\ szvstkich przybylych na obrady.
Przervoclnicz4cl. Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych iest 19 radnl'ch;

l)r'zcr,roclniczelcl' Rad1, stw'ierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchw'al.
Przcrvodnicz4cy zglosil kandydaturq radnego .]ana Adamusa na sekretarza obrad. Radny

Aclantts rvl"razil zgodg.
Rada Mic.islta w Jqdrzejowie przyjqla kandydaturE radnego .Iana Adamusa na sekretarza

obraci l l f l  zat 0 - przeciw'; 1 wstrzymuj4cy).

A d . 2 .
Proponorvany porz4dek obrad:
1" otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przf iqcie porz4dku obrad.
3. Przy.jEcie protokolr-r z poptzedniej sesji.
4. Zapl'tania i interpelacje radnych.
5. Splawozclar.rie z pracy Burmistrza miqdzy sesiami.
6. lnlbrmaicja o realizacji uchwal rudy z poprzednich sesji.
I . Irrlbrn-racja o realizacii interpelacji i zapylan z poptzedniei sesji.

8. Sprau,ozdanie z wykonania budzetu miasta i gminy 2a2009 rok.
9. [.lchlala r,r' sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta.Tqdrzejon'a za 2009 rok.

l0 t Icltl'ala splar,1.ie zmierny ia' podziale miasta i gminy .TEdrzejciw na obwod-v glosowania.

I l. I lchuala u sprar.r'ie utworzenia odrEbnych obwodow gtosow'ania u' mieScie i gminie

.lqdrze.jow.
12. I.Jchu,ala u' sprawie: zaliczenia ulic do kategorii drog gminnych oraz ustalenia icli przebiegu.

13. L1clrrvala w sprawie trybu udzielania r rozliczania dotacji dla niepublicznych szkol
poclstawowych. gimnazj6w, przedszkoli i innych niepublicznych form nychowania
przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy JEdrzejow przez osoby fi.zyczne lub osoby
prawne innc nr2. iednostki samorz4du terytorialnego oraz trybu i zakrestt kontroli

prau,icllowoSci ich wykorzystywania.
14. Uchwala w sprawie okreSlenia tygodniowego obowiqzkowego wymiaru godzin zaiqi dla

narrczycieli realizuj 4cych etat lqczony .
15. [Jchr,i'ala w sprawie: zasad i trybu udzielania dotacji dla osob fizl'czn-vch ze Srodkow

buclzctu Cminy .lqdrzejow pochodz4cych z wplywow z tytulu oplat za korzystanie ze

Sroclowiska i administlac-vjnych kar pieniqznych za pzekroczenia lub naruszcnia wymogo\\'

kolzr stania zc Sroclon' iska.
l(r. LJc[r,r,ala r,r'sprarvie przyst4pienia Miasta i Gminy Jgdrzej6w do realizacji progratnr.r ponloc)''

spolcczne'f u' ranrach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki.

17. Sprar.i,'ozdanic z dzralalnoSci Osrodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy rv .lqdrzejowie za

rok 2009.



18. Sprau,ozdanie z realizacji Programu Wsp6lpracy Gminy JEdrze-l6w z organrzacjami
pozarz4dowymi oraz innymi podmiotami prowadz4cymi dzialalnoSd pozytku publicznego na

rok 2009.
19. Spraq,szclanic 7 q'ykonanie Gminnego Programu profilaktyki i rozwiqzyr.vania problen-rciu'

alkcrhokrwrch orutz przeciwdzialania narkornanii w roku 2009.
20. Sprarvozclanie 'z realizac.ii Uchwaly nr XVIIV1 17107 Rady Miejskiej w JEdrzejowie z dnia

18. 10. 2007 roku w sprawie zasad nabycia, zbycia i obci4zania nieruchomoSci Gminy

.l!:clrze'i(r.,r,oraz ich u'yclzierzawianialub najmu na okres dlu2szy ni?trzylal"a.za okres od 01.

1 0 . 2 0 0 c )  r o k u  d o  3 1 . 0 3 . 2 0 1 0  r o k u .
21. Oclpou'iedzi na interpelacje.
22. Sprari'1' rozlte.
23. Zamkniqcie obrad.

Burmistrz Marcin Piszczek poprosil o zmianE porzqdku obrad polegaj4cq na:
/ Wy'colar-riu Pkt. 73 .,(Jchwalu ** sprutttie trybu udzielunia i rozliczttnia clotucii dlcr

nielnhlicznych szk6l podstawowych, gimnazj6w*, przedszkoli i innych niepublicznych

fbrm vychowania przedszkolnego prowadzonych na lerenie Gminy ,Iqdrzeirit+' przez

o.soby /izyc.zne lttb osoby prawne inne ni2 jednostki ,samorzqdu terlltorialnegrt oraz tryl'stt

i zctkrestt kontroli pratuidlowoici ich wykorzystywunia" '
/ \l,,'-vcof-aniu Pkt. 14: .^(/chwala w sprav,ie okre,{lenia tygodniotrego olttttritlzkttv'egrt

tr.t,ntiuL'u gotizin zuiqt dla nauczycieli realizuiqcych elal lqczony".

Wiqcej uwag nie zgloszono.

Przenodnicz4cy Rady poddat pod gtosowanie wniosek o wycofanie punkt6w. 13 i l4:

W glosor.l'aniu wziqlo udzial 19 radnych:
Z a - 1 9
Przecir,r - L)
Wstrzymarlo siE - 0
Wniosek zostal przyjQty.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o odpowiedni4 zmianq numeracji kolejrtych punktow.

Porzaclck obrad:
1. Otrvarcie scs.ji. stu'ierdzenie quorum. powolanie sekretarza obrad.
2. PLzy'iEcie porzEdku obrad.
3. Przl,jqcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. 

'l.apytania 
i interpelacje radnych.

5. Spraw'ozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.
6. Infbmracja o realizacji uchwal rady z poprzednich sesji.
l. Infbrnac.f a o realizac.ii interpelacji i zapytahzpoprzedniej sesji.
8. Splarvozclar.rie z uykonania budZetu miasta i gminy 2a2009 tok.
9. IJchu'a]a u,sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Jgdrzejor.r,a za 2009 rok.

10. L]chwala sprawie zmiany w podziale miasta i gminy Jgdrzej6w na obwody glosowania.

I 1. Uchwala w sprawie utworzenia odrEbnych obwod6w glosowania w mieScie i gminie

.lpdrzei6rv.
12. Uchwala w sprawi e: zahczenia ulic do kategorii drog gminnych oraz ustalenia ich przebiegu.

13. Llchu'ala w sprawie: zasad i trybu udzielania dotacji dla os6b fizycznych ze Srodk6w
budzetu Grniny Jqdrzejow pochodz4cych z wplywow z tytulr"r oplat za korzystauie ze



1 4 .

1 5 .

Sroclowiska i administracy.jnych kar pienigznych za przekroczenia lr-rb naruszenia wymogo\ I

korzl'stani a ze Srodowiska.
[Jchn'ala rv sprawie przyst4pienia Miasta i Gminy .Tqdrzej6w do realizacji programu pomocy

spoleczr-re.j u' ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki.
Spragoz.clanrc z dzialalnoSci Osrodka Pomocy Spolecznej Miasta i Grniny w Jqdrzejowie za

roli l0t)9.
Spraq'ozdarnie z realtzacji Programu Wsp6lpracy Gminy JEdrzejow z organizacjarni
pozarz4dowymi oraz innymi podmiotami prowadzqcymi dzialalnoSd pozytku publicznego na

rok 2009.
Sprawozdanie z wykonanie Gminnego Programu profilaktyki i rozwiqzywania problemow

alkolrolowych oraz przecrwdzialania narkomanii w roku 2009.

Sprawozdanie zrealizacji Uchwaly nr XVIII/117107 Rady Miejskie.f w.lqdrzejowie z dr-ria

18. 10. 1007 roku rv sprawie zasad nabycia. z,bycia i obci4zar-ria nieruchornoSci Gminy

.lqcirzc.jtiw 6raz ich n,ydzierzawiania lub naimu na okres dluzszy niztrzy lala" za okres od 01.

1 0 . 2 0 0 9  r o k u  d o  3 1 . 0 3 . 2 0 1 0  r o k u .
Odpon,iedzi na interpelacje.
Sprarvl' roZne.

1 6 .

.  Zanrkn iqc ie  obrad.

A d . 3 .
Nie zgloszono uwag do protokolu nr LVi10 zdnia 8 kwietnia 2010 r. i  nr LVI zdma27

kwietnia 2010 roku.

Ad. /t.
l. Radny Robert Kruk, w zwi4zhu z obchodami Swiqta 3 Maja. na kt6rych nra wyst4pic

orkiestra dEta z Krasocina zapytaL, czy w .IEdrzejowie nie ma orkiestr-v dqte.i i czy nie

mozna stw-orzyi takiej orkiestry; zachEci6 do gry na instrumentach.

2. Raclny Pau,et Faryna w sprawie odwodnienia zalewu powiedzial. ze faktycznie u' zaleu'ie

s4 zr6clta czynne. Jedne 2rodla znalazly sobie drogg ujSciow4 w'Brzczrticy. Lr z por,r'odu

innych pokazuj4 siq wzniesienia, wysepki. W zalewie .iest brudno i wypadaloby zrobic

porz4dek. Racl-r-v pyLa, czy woda byla badanaprzez sanepid i czy nadaje siq do k4pieli.

3. I{ncln,v Parvel Far-vna r.r,imieniu rnieszkafc6w Sudolu i Skroniowa poprosii cl ustawienie

r.r iat przl stanliorvych.
4. Radny Adan-r Czajor powiedzial. 2e zglaszali siq do niego mieszkaricy okolicznych

miejscor.voSci, miqdzy innymi Laskowa, w sprawie braku dostgpu do Internetu. W reklamie

radiowej podawany jest program dla Wojew6dztwa Swiqtokrzyskiego do pokrycia

Ilternetem catej grniny. Radny prosi o zainteresowanie siE tym problemeln. Mozna

pozyskai Srodki i zapewnic dostqp do Internetu mieszkafrcom.

,5. I{aclna Maria Barafiska powiedziala, Ze na ostatnim dy|urze zglosili siq uZytkownicy

ogrodg dziatkowego ,,Tulipan" twierdz4c, ze wielokrotnie zwracali siE do Burmistrza i do

urzEdnik6w z proSb4 o podjEcie dzial.ah, aby ten ogr6d dzialkowy umieScii w planie

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy. Spotkali siE z odmowami; nie wiedzE.

gdzie maj4 szuka6 pomocy. Wystosowali w tej sprawie pisnto. kt6rego treSc Pani Barariska

odczytala. Radna poprosila. aby Burn'ristrz pochylil siq nad tym problen.rem i pornogl

go rozrvi4zail aby' urzqdnicy nie tlumaczylt, 2e nie oplaca siq un'rieszczac t)rch ogrodo'uv

u plauic zitgospodarowania przestrzennego.
(t. Radla Janina Szreniawa powiedziala, ze mieszkahcy ul. Konopnickiej zw'racali siE do

Burgistrza o wykonanie sieci wodno-kanalizacyjnej. Burmistrz im odpisal. ze musi byi

1 7 ,
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7 .

8 .

( )

w projekcie budzetu - ale nie wprowadzil tego zadania- oraz, 2e musi byc wykonany
projekt. Radna pyta, dlaczego na ul. Barbary przebudowa zostala zrobiona na zgloszenie;
dlaczego Burmistrz siE uparl i nie chce zrobic s4siadom.
Radna Janina Szreniawa powiedziala,2e mieszkaricy ul. 3 maja zwracali siq do Burmistrza.
kt(rr1 obrecrr,r,al.  ze wprowadzi do budzetu. Najgorsza ul.3 Maia od ul. Kieleckiei do ul.

Krzyw.ej. Na interpelacjE Burmistrz odpisal, ze przebudowa ul. 3 Maia na odcinku od ul.

Kieleckiej do ul. Krzywej moze by6 wykonana w roku 2010. Radna pyta. dlaczego
Burmistrz nie wprowadzii do budzetu, a ludziom obiecuje. Tak sig nie robi.
Radrra.Tanina Szreniar.l,a pyta. co jest z ul. Jasionka. Radna starala siE przez 11 lat. T'etaz,

mija 4 lata i Jasionka jak nie miala kanalizacji, tak siE nie doczekaia.
Raclna .fanina Szreniawa powiedziala. ze Burmistrz mial przebudowywai ul. Murawiec. Ta

Lr l ic l . jcsr  u ,oplakanym stanie.  Mo2e w tym roku. . . .  Robiony jest  park 700 Lecia,  a  obok

t r l i e  l r  n  op l l t k l t t t r  I l t  s t a t t i e .

l{achra Janina Szreniawa pyta, co z ulic4 Jana Pawla IL W budzecie lest zabezpieczone

100 000 zl. Radna pyta. dlaczego nikt nie jedzie i nie porozmawia. Ludzie siq tam
przew'racajq wychodzqc z koSciola, bo takie s4 krawqZniki-

1 1. Radna Janina Szreniawa pyta, czy w og6le u nas jest kapela. Radna pytala o to na komisii

i Btrrmistrz odpowiedzial,2e siE szykuje. Kapelmistrz jest w SEdziszowie, wiEc kto bEdzie

1 5 .

kapelmistrzern?
Radna Janina Szreniawa pyta, czy gmina wyst4pila o dotacjq dla r,vodoci4g6w. Gdyby
gmina wyst4pila, to Unia zwr6cilaby pieni4dze i nastqpna rada coS by zrobila.

Radny Tadeusz Lesiakowski powiedzia\, 2e na mie5cie pojawily siq infbrmacje, i2 s4

klopoty z realizaciq polnocnej obwodnicy i bEdzie op6zniony termin rozpoczqcia prac.

ktcire rnialy ruszyd w czerwcu.
I{arinl Tiicleusz Lesiakon'ski prosi o popra\.\'E studzienek kanalizacf in.vch tta ul. 11

[. istopacla.
Radny' Tdzislaw Adamczyk w imieniu mieszkaric6w Rakowa i okolicznych miejscowoSci
prosi o utwardzenie placu przed oSrodkiem zdrowia. aby mogli tam zaparkowac swoje

samochocly. Dotychczas parkujq na ulicy, co zagraZa bezpieczeristw'u. W ubieglyrn roku

Burmistrz odpowiedztal.2e nie ma pieniEdzy. Terazjest pocz4tek roku, wiqc mozna to

zrobii .
16. Raclnl Marian Zimoch poparl interpelacjq przedrn6wcy i zapytal, kiedy ruszy remont

oSrcrcika zclrowia w Rakowie. Pieni4dze sq zabezpteczone w budzecie, a jest juz prawie

mai .
Radny Teodor Kot powiedzial, ze ostatnio na zebraniu w Mnichowie byl kierownik

Gnrinnej Spotki Wodnej i radny mial okazj e zapoznac siE z umow4-zlecenien-r Gminnei

Spolki Wodnej z Llrzqdem Miejskim. W tej umowie za kr.r,otQ przeznaczon4 formie dotacji
jeclnostka ta ma wykona6 konserwacjE trzech obiekt6w. Radny pyta. co u' Mnichowie ma

b1,'i zrobione za tq kwotE. Chcqc poprawii stan i funkcjonou,anie zbiornika rv Mnichorvie

w).magane s4 wigksze naklady finansowe. Tam jest potrzeba przebudowl' oclplyworv

o cllggoSci prawie 700 metr6w. To jest doSi powazna inwestycia i pow'azny wydatek.
W ramach 50 000 moznajedynie wykonacbielqcqkonserwacjq. Radny przypomnial, ze od

kilku lat z\vraca siq o kompleksowe remonty obiektu, aby w okresic wiosennytn nie

rvy,stqpow:rly podtopienia posesji i ujEi wody pitnej.

Ilaclrrl' Tcoc'lor Kot w zwiqzku z interwetrcj4 mieszkaric6w miejscowoSci Wilan6w,

a kcrnlirctnie r-rlic1, I'orowej zapytat, na jakim etapie sq rozmowy z PKP. Droga znajduje siq

na terenie kolejowym. Powstajq tam nowe budynki mieszkalne i mieszkancy sE zmuszeni
podpisyu,ai umowy tr|yczenra gruntu kolejowego - kto wie, czy nie za odplatnoSciq. Moze

siQ zdarzyc, 2e mieszkaniec maj4cy pozwolenie z gmrny, warunki zabudowy. ma

l 0
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mozliwo5c dojazdu, a w przyszloSci za ten dojazd bqdzie musial placi6. Radny pyta. na

iakim etapie jest przejqcie nieruchomoSci. Pan Kot zadeklarowal pomoc w tej sprawie.

lg. 
'Radny 

Teoclor Kot powie dziat, 2e 27 kwietnia odbylo siq zebranie wiejskie w Mnichowie.
-fc11ip zostll uzgodniony z Burmistrzeln. Mieszkaficy czekali ponad godzinE na

Ilrrrpristr.z-u. l{ar1n1 pyta, dlaczego Burmistrz zlekcewa?yl mieszkancow - nie pierwszy raz'.

nie zaclznonil. nie powiedziai. ze nie bEdzie, tylko jak zwykle nie przyjechal. Mieszkancy

nrie li mnostn'o p)'tan; gtowna sprawa dotyczy wodoci4gu'

20. Radly Adarn Cz:aior zapyIal, dlaczego radni na interpelacjE w tej samej sprawie - odcinka

ul. 3 Ma.ja od r.rl. Kieleckiej do ul. Krzywei - otrzymali dwie rolne odpowiedzt. Czy

u' zalezuoSci od Potrzeb?
ll. Raclpl Aclarn Czajor odczytal odpowied2 na interpelacjE z dnia 8 kwietnia 2010 roku

dotycz4c4 budowy mieszkari socjalnych: ,pomimo wielokrotnych v,niosk6w Kontisii

Gisltotlurki Komtrnalnej i Porzqdku Publicznego Rada Mieiska nie przeznaczyla irodkdu'
y, brrtl2ecie 2010 na ten cel". Radny powiedzial, ze Burmistrztworzy budZet ijezeli tego

zadanianie uj4l w budzecie, to Rada nie mogia ptzeznaazy6 Srodk6w, bo nie miala szans)'

1a glosowanie. Jeaeli Burmistrz uj4lby to w budzecie, to moZna by przygotou'ai

d6kr.rn.reltacjq, przygotowad teren - Rada by siq do tego przychylita. tyrn bardziej. ze.iest to

korrieczne. Grnina pozyskuje Srodki ze sprzeda?y i moZna by ie przeznaczy'( na ten cel.

Micszftania komunalne sqw takim stanie, ze nie ma sensu wkladanie pieniqdzy w remonty.

22. Radla.lalina Szreniawa pyta, kiedy bqdzie robiona ul. Konopnickiej, l4cznik Konopnickiej
- Zeromskiego. Wodoci4gi juZ gdzie indziej robi4.

23. Rtrdpa Janina Szreniawa powiedziala,2e przez te lata, kiedy iest w Radzie z Burmistrzem

Wolskilt prosila o chodnik od ul. Partyzant6w do Szkoly nr 2. Jest to droga powiatowa.

l{atlna prosila. ab-v iSi clo dyrektora i zrobii ten kawalek chodnika dla dzieci.

)4. I{aclr-ra Maria Barariska poinfbrmowala, 2e na interpelacjE dotycz4c4 kortow Burmistrz

otlpor.viedzial. iz bEdzie mySlal, co z koftami zrobrc w momencie, kiedy bqd4 podjqte

dzialania naprawcze parku. W tym roku chybatakich dzialah nie bEdzie. Czy te korty nie

bEd4 lunkcjonowad? czy me ptzedluZy(, dzietlavq, osobom, kt6re do tei pory te korty

mialy, zeby moZna bylo korzystai w okresie letnim?

25. Wiccprzeu,odnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedziai, ze nie otrzymal odpowiedzi na

interpelac.je zgloszone na sesji 8 kwietnia i zapytal, kiedy Burmistrz udzieli odpowiedzi.

Z(t. Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odnoSnie uchwaly podejmowanei na sesji w dnir-r

8 kwietnia w sprawie wyrazenia zgody na nieodplatne nabycie przez Gminq Jqdrze.iow

nieruchomoSci wchodzqcych w sklad zlikwidowanei JEdrzejou'skiej Kolei Dojazdowej.

powiedzial, ze \\, zalqcznrkv s4 wymienione numery dzialek. kt6re gmina mialaby przej4c.
par-r Olszak dohonal sprawdzenia tych dzialek i okazuje siE, ze wymienionych dzialek, np.
j96. i54. .+97. 309 nie ma ewidenc.i i  geodezyjnej. Nie ma clzialki 396 o powierzchni 7 ha;

.jest ra dziallta poclzielona na dwie dzialki: 39613 stanowi4ca wlasnoSc Gminv .lEdrzejor'r'

i 196/.{ stangrviqca wlasnoSc PKP. Ten podziat zaewidencjonowany w 2004 roku. Nie ma

clzialki 354; .iest dzialka 3541I, 12, 13 dn'ie stanowi4 wlasnoSi Gminy Jqdrzejow od 2007

rokr,r. Nie ma dzialki 497 w tym obrEbie, nie ma dzialki 309, .iest dzialka 39213, 14. Pan

Olszak pyta. jak siq ma ta uchwala do stanu prawnego w dacie jej podejrnowania, czy jest

pran,idlowa . czy I"eZ moZejest jakaS niezgodnoSd w bazacli geodezyjnych. Pan Olszak prosi

o w1'jaSrrienie.
21. Radny Grzegorz KuSmierz przypomnial, 2e na ostatniej sesji pytat. czy znany jest pow6d

odrzucenia wniosku do polsko - szwajcarskiego programu wspolpracy o dof-rnansowanie

budowy kolektor6w slonecznych. Radny otrzymal odpowiedZ, ze nie jest znany. Radny

zaproponow,a\, zejezeli Burmistrz Wrazi zgodE, to zorganizuje spotkanie lub wyjazd clo

porviatu. gdzie jest takie doflnansowanie.



28.
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Radny Grzegorz Ku:{mierz przypomnial, 2e prosil aby zloLy( pismo do WFOS

o dofinansorvanie kolektor6w slonecznych i ustali6 termin rozmowy u' Narodowyn-t
Irrrncluszr,r Ochror-r1, Srodowiska w Warszawie. Burmistrz odpisal. ze w dzisiejszym stanie
prirwl\,pr nie ma mozliwoSci dofinansowania przez gminE. Interpelacja nie dotyczyta
clglllansouania przez gminE, tylko pomocy ludziom zainwestowac swoje pieni4dze; zeby
z.lctl5,c u,nioseh do WFOS o pozyskanie dofinansowania i ustalic termin wyjazdu do

Warszaw), i tam porozmawiai. Gmina Proszowice i inne gminy, jezeli chcq uzyskai

dof-inansowanie z Narodowego funduszu Ochrony Srodowiska z Warszawy, to tam ktos

.jedzic. tarrr trzeba rozmawia6. Radny prosi, aby Burmistrzlo ztobil.
Raclny (irzegorz Kusmierz przypomniaL, 2e na ostatniej sesji pytat, .iaka.fest sytuacja
p1a\\,na drogi Ksi4Ze-Skroni6w Dolny od przejazdu koleiowego do truby. Radny uzyskal

infbrnracjE, 2e mtala by6 rozmowa, ale nie wie, jaki jest efbkt tei rozmowy.
Raclny Grzegorz KuSmierz w imieniu mieszkafc6w Ksi42e-Skronior.r'a Doh-rego prosi, aby

przystai urzEdnika w celu sprawdzenia sprawy odwodnienia.
Rldnl,Grzegorz Kusmierz w zwi4zku z wykonywan4 drogq powiatou4 r,r mie.iscor,voSci

Sk1rpi9u, poprosil Burmistrza o ustawienie plzynajmniej .iednego przystanku

lir-rtobusorvcgtl.

A d . 5 .
Radly Roberl Kruk odnoSnie punktu 12 Sprawozdama... zapy4al. na jakim etapie jest

remont parku 700 - Lecia oraz jaka jest kwota przetargu.
Burnristrz Marcin Piszczek odpowiedzial.2e kwota wynosi 166 000 zl; tennin realizac.ii

to l5 lipcar. W1'lionar,vca we.idzie na teren we wtorek.

Wipcej uwag nie zgloszono.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady z poprzednie.l sesji.

L.lrvag nie zgloszono.

A d . 7 .
Radpy Robert Kruk zapytala. czy pozwolenie na budowq l4cznika ul. Konopnickiei -

Murau,iec. .jest ju2 pra\ /omocne. Kiedy bEdzie to wykonane?
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze postEpowanie o wydanie pozowauia na

buclolvq.jest rv tohu. Jak zostanie wydane radny zostanie poinfbrmowany.

A d . 8 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania budzetu miasta i gminy za 2009 rok.

A d . 9 .
Burmistrz Marek Wolski odczytal opiniE o sprawozdaniach z wykonania budzetr"t miasta

i Grniny Jgdrzeiow 2a2009 rok.
Radny 

-feodor Kot powiedzial. 2e iest czlonkiem Komisji Rewizy.inej. kt6ra

przygotowywala protok6l do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Zgadza siE z tyr-n. co RIO

podrriosla iv piSmie: dochody wykonane, budzet zrealizowany. Ma jednak zastrzelenia, co do

priory'tetci.l,. jakie Bunnistrz uwala za sluszne. Nie zgadza siE z inwestyc.ianii. kt6re rnogly

poczekac.
Przervodnicz4cy Rady Pawei Blaszkiewicz powiedziat. ze udzieli glosu w tej sprarvie.

ale rr czasic debatl, przed pro.iektem uchwaly.

29.
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Irrzeu'oc|ricz4cy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w .Tqdrzejowie Stanislaw F{atys

odczytal wr.riosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta

.lgdrzejowa z.a2009 rok /w zalqczeniu do protokolu/.

Radny Teodor Kot poprosil o ogloszenie przerwy.

przervoclnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1120 oglosil prz-crwQ trwaj4c4 do
r  t  - 1 { )

u( )uz l l l \  I  I

\rViceprzeu'odnicz4cy Rady Marek
Rewizl,jnej Rady Miejskiej w JEdrzejowie
Miasta.leclrzeiow'a za 2009 rok.

[)rzewoclniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Raclrry 
'l-eodor 

Kot powiedzial, 2e jest czlonkiem Komisji Rewizyjnej, kt6ra

rl,nioskowala o udzielenie absolutorium Burmistrzowi. Glosowal zaudzieleniem absolutorium -

budzet jest wykonany w 98 % - i to stanowisko bEdzie podtrzymywal w trakcie dzisiejszego

glosowania. Korzystaj qc z moaliwoSci wyrazil swoje niezadowolenie, co do priorytet6w.

ktorymi Burmistrz kieruje siq przy inwestycjach. Wedlug radnych i mieszkanc6w w pierwszei

koleinogci pow,inny byc realizowane inwestycje wodno - kanalizacyjne. DuZa czESd miasta i 1 1

solelt*. jest niezwodoci4gowanych. Na terenach wiejskich co druga studuia rradaje siq do

zarnkniqcia, poniewaz nie spelnia norm. Minal drugi rok naboru wniosk6w w Progratnie

Rozwo.ir-r Obszar6w Wiejskich brak wniosk6w. W PROW mozna zyskac Srodki na

rnie.iscor,voSci do 2 000 mieszkaric6w; wszystkie miejscowoSci poza miastem moglyby w tyur

programie uczestniczyc i byc podlqczone do wodoci4gu, nie wspominaj4c o kanalizacjr. Jeleh

.nufui o terenv inwestycyjne, to tak w roku ubieglym, jak rok wczeSniej Burmistrz zapeu'nial,

zc l I)olskiej Agenc.ii Rozwoju PrzedsiqbiorczoSci mamy szansQ na pozyskanie Srodk6w

zcr,vrrqtrzplch nil dokoriczenie te.j inwestycji, a teraz bqdziemy musieli wykonac z dochod6w

u,las11,,ch. co barclzo obci42y budzet i ograniczy mozliwoSci pozyskania Srodktlw zewnEtrznych
pa irrne zadania. Dlatego Pan Kot nie zgadza siE z priorytetami, kt6re Burmistrz narzucil' Na

rekreac.iq przychodzi czas w etapach p6zniejszych. W pierwszej koleinoSci winno siQ

zabezpieczT,c to, co sluzy bie24cym potrzebom, a potem zabezpieczac potrzeby typu

reltreacl,inego. KtoS moze powiedzie6 o boisku w Mnichowie - rekreacja - ale to boisko jest na

tcrenach szkolnych; ono bEdzie sluzylo szkole. Orlik tez bqdzie sluzyl szkole. Dlatego Pan Kot

\\'yraza swoje niezadowolenie z priorytet6w, kt6re burmistrz wybral nie sluchaj4c glosu Rady,

nie rozmawia.iqcz Rad4, nie zasiEgaj4c opinii Rady. Jak sqwprowadzane doclatkowe Srodki do

budzetu. Burmistrz nie rozmawia z Rad4 tylko narzuca swoj4 wolq. Tak byi nie powinno.

Radny na Komisji Rewizyjnej glosowat za udzieleniem absolutorium. Ietaz IeZ bgdzie

glosow,al za^ ale nie ma wsp6lpracy miqdzy Rad4 a Burmistrzem.
Raclla N4aria Baranska odnosz4c siq do wypowiedzi radnego Kota porviedziala.2c

absoltrtorium uclziclane .iest za wykonanie budzetu. Wplyw na priorytety ubiegloroczne mieli

rndni. ht6rz-v ten budzet konstruowali i zaakceptowali. Trzeba pamiqtai o tym, czy.i to byl budzet

rr,ubiegll,r-rt roku. MniejszoSci w Radzie nie udalo siE wprowadziczntian na sesii budzetowej -

byli r-razu'ani radnymi bezradnymi, bo wszystkie wnioski byly odrzucane. Okoto 500 000

u, ostatnim montencie zostalo zabrane z wodoci4g6w, a teraz siE m6wi, 2e nie rna kanalizacji,

nie nra rvodoci4gow.... Kazdy zradnych ma potrzeby, kazdy radny dba o sw6i okrqg i chce

1i sqoim okrggtr zrobii jak najwiqcej. Pan Kot jako przewodt.ricz4cy Kornisji Budzetu i Minia

Zygan odcqt.al opiniE RIO o wniosku Komis.ii
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi



Kornunalnego mial najwiEkszy wplyw na konstrukcjE ubieglorocznego budzetu. Teraz,jest za tct
absolutorium.

Radny Tadeusz I-esiakowski powiedzial. ze identyczne slowa iak radna Baranska kieruie
do przer.vodnicz4cego Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego i wiceprzewodnicz4cego
Komis.j i  l to,r izr.;nc'| . ' fo on ustalal, byl gl6wnym strategiem budzetu..,Panie radny: parniqc
i praucla ze st1'czuiit 2009 - proszQ sobie przypomniei".

I{acln1' Pan'el Faryna kierujqc slowa do Pana Kota, iako Przewodnicz4cego Komisii
Brrdzctr-r. przy,'pornnial. 2e sam powiedzial. Zeby w tamtym budzecie 700 000 zabrac
z wocioci4gou' i przekazac na inne inwestycje.

Radny Teodor Kot powiedzial, aby sobie przypomniei Fundusz Sp6jnoSci, gdzie mozna

bylo pozvskai Srodki na inwestycje wodno-kanalizacyjne w aglomeracjach powyzej 12 000
rr-rieszkancorv. Aktualnie moZliwoSi korzystania ze Srodk6w unijnych jest tylko w RPO i w
programie rozw.oju Srodowiska. Proszq przygotowywa6 i skladai wnioski i inwestycje bgd4
realizou,ane. Radni i Burmistrz widz4tylko teren miasta- zapominaiqo terenach wiejskich. Jest
rnozlinoSi. to Irzeba wnioski przygotowa6 i zabezpieczy( Srodki w budzecie" Srodki
w programach nie bgdq wiecznie - za kilka lat ich nie bEdzie. Grnina bqdzie placii potQzne kary

z t1'ttrlu zanieczyszczenia Srodowiska. W jakim kierunku zmrerzamy?
Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze jest w Komisii Budzetu. Stau'ia wnioski

i sklada interpelarc.je. Prosila przewodnicz4cego. 2eby iechal i zobacz.yl ulicc Kopemika.
Muran'icc. Nar,r'et sig nie zainteresowat: r-rie wpror.l'adzil do br-rdZetu. Mieszkaricy' wsi rclrl'niez
korzy'sta.j4 z miasta.

f,rzer.r'odnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewiczzamkn$ dyskusjE w tym punkcie.

Wiceprzer,vodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaiy.
[Jrvag nie zgtoszono.
W glosonaniu wziElo udzial 19 radnych.
I{ada Mie.lska lv Jgdrzeiowie powziEla uchwalE Nr LVII/414110 w spran'ie udzielenia

absolrrtorium Burmistrzowi Miasta Jgdrzejowa 2a2009 rok, nastqpujqcq iloSci4 glos6w:
Za -  1 8
Przeciw - 0
Wstrzymato sig - 1
/Llchwala nr LVII/414110 w zal4czeniu do protokolul.

Burmistrz Marek Wolski podziEkowal za udzielenie absolutorium za rok 2009. Dodal, ze
nie by'l to tatnl,budzet, wiele inwestycji zostato rozpoczEtych. Br.rrmistrz rozumie ernoc.ie. wiele
jeszcze chcialoby siq zrobii, ale mySli, 2e jeszcze w tym roku wsp6lnie wiele uda siq zrobrc.

Ad.  10.
\\i iceprzcrvodnicz4cy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Raclny Robert Krr-rk zapytal. do kt6rego obwodu bgd4 nalezei mieszkaricy ulicy. kt6rej

ostatnio zostala nadana nazwa. Takiej ulicy w wykazie nie ma, a mieszkaircy mog4 siE tam lada
chs i la  zar t te ldou ac.

Naczeh-rik Wydzialu Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich Anna Stawecka wyjaSnila.
ze uchwala w sprawie nadania nazry ulicy jeszcze nie weszla w zycie; uchwata wchodzi w
?.ycte 14 dni od daty ogloszenia. Pani Stawecka dodala,2e wstrzymywala uchwalq w sprawie
obwod6u' i miala zamiar czekac na ogloszenie tamtei uchwaly. ale w zwi4zku z zaistnialq
sytuac.j4 uchu'ala w sprawie zmian w podziale na obwody glosowania musi bi,i pod.iqta do 6
maia.



7,a

Burmistrz Marcin Piszczek dodat, ze mieszkaricy nie bEdq mogli siE tam rr-reldowai do

czaslr. az uchrnala w sprawie nadania nazwy ulicy nie stanie siq prawomocna'

Wiqce.i Lr\\rag nie zgloszono.
\\'iccprzcuoc'lnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly'

I  u  l t s  I l l ( '  , /S l ( )s / ( )no .
\\i glosowaniu u'ziElo udzial19 radnych.

Racia Miejska w Jqdrzejowie powziEta uchwalg nr LVIIl4l5l10 sprawie zmiany

w podziale miasta i gminy JEdrzejow na obwody glosowania, nastEpujqc4 iloSciq glos6w:

- 1 9

Przecir,v - 0

Wstrzyrnalo sig - 0

/l]chrvalir nr LVII/415/10 w zat4czen\u do protokolu/'

A d .  l l .
wiceprzewodniczEcy Rady Marek zygan odczytal uzasadnienie do proiektu uchwaly'

LJw.ag nie zgloszono.
wiceprzer,voclnicz4cy Rady Pawel olszak odczytal proiekt uchwaly.

I  luag n ie zg loszono.
\\' glosor.r'anir-r u'ziElo udziat 19 radnych'

Rada Miejsfa w.ltdrzejowie powziEla uchwalE nr LVII/416/10 w sprawie utworzenia

oclrqbnych ob*'odow glosowania w miescie i gminie Jqdrzej6w, nastEpujqc4 iloSciq glosow:

-  1 9

Przeciu, - U

Wstrzy malo s iq  -  0

/Lichwaia nr [-VII/416/10 w zalqczentudo protokotu/'

Ad.  12.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwal-v.

Radny Adam Czaj-oi przypomnial,2e na ostatniej sesji zabieral glos w sprau'ie gruntow

przekazywariych gminie"poci diogi. Grunty te powinny spelniai wymogi. bo wczeSnie.i" cz1'

pozniei ,-,rarui. siq. ze takjak w przypadkr.r r-rlicy Dr. Sqdka. nie spelniaj4 one wYmogow' Radny

irrori. ab1 w prz1,sr1or.t parniqta6. by te ulice spelnialy wymogi drogi gminnei.

Wiceprzewodnici4cy Rady Pawel Olszak przypomnial, 'Ze na ostatniej sesji przy

nadau,auiu nazwv uticy bsiedle Gorki Grabowskie p1tal, czy spelnia ona wymogi drogi i

r,rz.vskal odpowiedz , 2e przy nadawaniu nazwy ulicy nie ma to znaczenra; mialoby to znaczenie,

gdvby siq krvalifikowalt clrogE do kategorii drog gminnych. w zwi4zku ztym Pan olszak pyta,

Ir1,' i"rryrtkie zapropono*Jn. w uchwale odcinki drog spelniajq wymogi dr6g gminnych'

nacinl, p!,tu o trlicq Dr. Sqdka oraz o inne. W punkcie 8 przy ul. Kwiatowej jest napisane' ze

bicgnie'.rna ud ulicy Wesotej do ulicy Strowiariskiej. W uchwale w sprawie nadania nazwy tej

ulii.;est wymienion e 7 dzialek, przezkt6re ona biegnie, jednak nie ma ci4glo6ci, poniewaz jest

p.r.r*o pri"t dwie dzialki bez mozliwoSci przeiazill. Czy to jest prawidlowe w mySl ustawy i

rozporzqdzenia? Podobnieiest w przypadku ul' Sqdka'

Burmistrz Marcin pirr"r"k powiedzial, ze dwa lata temu zostala podiQta uchwaia w

sprawie przyst4pienia do opracowania rniejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

ptiqdz,v ul. Partyzant6u,. Przypkowskiego. Przemyslow4. Dygasiriskiego i rzek4 jasionk4' w

rar]rach tego opracowania przewidz.iana jest zmiana szerokoSci pasa r-rlic1 Sqclka i

r.vvr.r,laszczJ,ria; iimina bEdzie przejmowala grunty pod poszerzenie tej drogi. Tutaj nie ma

oburn,. co do spelnienia parytet6w. lJrzqdMarszalkowskie zarzucal gminie. 2e przebieg drogi nie
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powinien byi okreSlany ptzez wymienienie dzielek, przez kt6re ona przebiega. Burmistrz

Piszczek poprosil o przerwQ.

Przen,odnicz4cl,,Rady Miejskiej Pawet Blaszkiewicz o godzinie 1220 oglosil przerwQ

trwaj4ca clo gtlclzinr lf -"'.

Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawki do pro.iektu uchwaly: wvkreSlenie
punkt6w 4 i 8, czyli ul. Sedka i ul. Kwiatowei. Zostanie to jeszcze raz przeanalizowane i ieZeli
bqdzic taka polrzeba zostanie ponownie przedlolone Radzie.

\\'iccprzer,r'odnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial. ze ul. .TaSminorva rowniez

..przeskakttie^' przezjedn4 dzialkg i zaproponowal, aby dopisai ,,bez przeiazdu". Pan Olszak

zap,vtal. cz), pozostale spelniaj4 wymogi dr6g gminnych w mySl stosownych przepis6w.

Bunnistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze wedlug niego - tak.

WiEce.i Ll\\'ag nie zgtoszono'
Wiccprzcn'odnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

Ijrvag nie zgioszono.
W glosowaniu wziqlo udzial lS radnych.
Rada Mie.iska w Jqdrzejowie powziEia uchwalE nr LVII/417110 w sprawie: zahczenia

r.rlic do kategorii dr6g gminnych oraz ustalenia ich przebiegu, nastqpuj4c4 iloSci4 glosou':

Z a - 1 7
Przeciw -  0
Wstrzl 'malo siq - 1
/tJchlvala nr LVll/417110 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.  13.
Przervoclniczqcy Rady Pawel Biaszkiewicz odczylal uzasadnienie do pro.iektu ucl-rwaly.

lJrvag nie zgloszono.
\\i iccltrzervodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

[,r i 'ag nie zgloszono.
W glosowaniu w-ziglo udzial 18 radnych.
Rada Mie.iska w Jgdrzejowie powzigla uchwalE nr LVII/418/10 w sprawie: zasad i trybu

udzielania dotacji dla os6b fizycznych ze Srodk6w budZetu Gminy .Iqdrzejow pochodz4cyclt z

wplywow z tytulu oplal za korzystanie ze Srodowiska i administracyjnych kar pieniEznych za

przekroczelia lub naruszenia wymog6w korzystania ze Srodowiska, nastqpujqca iloSci4 glos6w:
-  1 8

Przecin' - 0
Wstrzyrnalo siq - 0
/lJclrwala nr LVII/418/10 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  14 .
Irrzeu,oclnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

I  iuag t t ie  zg loszono.
Wiceprzewodnicz4cl' Rady Pau'el Olszak odczyral projekt uchwaly'

Lhvag nic zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial l8 radnych.

Za

l 0



'1,tr -  1 8

Przeciw - 0

wstr . / )  nru lo s iq  -  0

/ l jchwalanrI-VII/419/l0wzatqczeniudoprotokoiui.

Llu'ristrz Marelt Wolski zwrocil uwagQ. ze w $ 2 uchwaly zamiast ..2009 roku"

por,r i t- t t 'ur by i  . .2010 roku' ' .' 
Przer.voclnicz4cy Rady poprosil o opiniq radcq prawnego'

Rardca pru*'ny Wieslaw Zagala powiedzial, Ze uchwala zoslala przeglosowana w takim

brzmieniu i taka uchwala jest przyjEta'

Ad.  15.
Nic zgloszono uwag do sprawozdania z dzialalnoSci osrodka Pomocy Spolccznej Miasta

i Gmitrl' w'Jqdrzejowie za rok 2009'

Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalg nr LVII/419/10 w sprawie przystqptenra

Miasta i Gniiny Jgdrzejow do realizacji programu pomocy spolecznej w ramach Programtt

Operarcl,inego Iiapital Ludzki. nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Ad.  16.
Nie zglosz-ono uwag do sprawozdania

.lqdrzejcrrv z organizacj ami pozatz4dowymi oraz

po2vtku ptrbl iczr-rego na rok 2009'

Ad .  17 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdanta z wykonania Gminnego Programu profilaktyki i

rcrzu,i4zywania probre-o*-ulkohorowych orazprzeciwdziarania narkomanii w roku 2009.

Ad .  18 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z tealizacii Uchwaly nr XVIII/I17107 Rady

Mic.iskic'i u,.lqdrzejowie z onia t8. 10.2007 roku w sprawie zasad nabycia, zbycia iobci42ania

nierucrromosci Gminy Jgdrzejow oraz ich wydzier?awiania lub naimu na okres dluzszy niztrz'y

la ta.zaokres od 01 '  10.2009 roku do 31 '  03 '  2010 roku '

przeu,odnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzirlie l2i5 ogltisil przefwQ

tnia.i4ca clo goclzir-r1' 13t ' t '

Ad.  19.
Burtnistrz Marek Wolski powiedzial, ze odpowiedzi

Wiceprzewoclnicz4cy Rady Pawel Olszak poprosil o

poprzcdnie interpelacje nie otrzymal odpowiedzi'

Br.tnuistrz marek Wolski odpowiedz\al,2e na pewno

z realizac.ii Programu Wspotpracy (irniny

innymi podniiotami prowadz4cymi dzialalnoSc

na interpelacje udzieli pisernnie.
przestrzeganie Statutu, poniewaz na

Pan Olszak odPowiedzi otrzYma'

A d . 2 0 .
Radny zdzislaw Adamczyk zapytal, czy Burmistrz byt zaproszony na walne

zgrontadzenie Banku Spoldzielczego, jakie odbylo siE tydzieri temtt' Delegaci zarzucali' 2e

gminanie ma konta w tYm banku.
Burmistrz tr,,taret< Wolski wyjaSnil, 2e na obslugE bankowq gminy s4 przetargi' Na

zgromadzenie b.vl zaproszony. jeclnak nie moze by6 w kazdl'm mie.iscu.

I ]



Radpa Jtrnipa Szreniawa powiedziala, ze odnoSnie ulicy Kopernika. zwrac,ala siq do

llrrrrristrza Wolsliiego, clo BurmistrzaPtszczka i do Pani Naczelnik. Co w tej sprawie.

Rurmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e temat podjgty byl dwa dni tetntt. W tej

chw'ili .jest ku'estia uruchomienia produkcii asfaltu.
Kiers1r pik ZWiK Bozena Janus dodala, 2e po 3 maja bEdE robione w-szystkie awarie.

Radny Krzy,sztof Swietlik poprosil, aby Burmistrz dal pismo w sprawie wywozu gruzu i

Srrrieci z oc'z>ts'zczalni Sciek6w. Mieszkancy zarzuca\4 2e rudny siE tym nie interesuje.

Bullistrz Malek Wolski obiecat, 2e Pan Swietlik takie pismo otrzyma.

Burmistrz Marek Wolski poinformow al, 2e w niedzielE 2 maja od godziny 1300 w parku

700 Lecia odbqd4 siQ eliminacje do wojew6dzkiego przeglqdu ludowych zespol6w

muzyczrlych. Burmistrz zaprosll r6wnie2 na obchody swiqta 3 Maia.

Burmistrz Marek Wolski poprosil o zwolanie sesii nadzwyczajnej. tuz po tej sesji.

A d . 2 l .
I)rzcu oclniczalc.v Rady Mie.i skie.i

zamkuql obrad.v LVII sesji Rady Mieiskiej

Proloktlov'ulu
l t

.  { t  L' l '  
a r c "s tt'&i r t nr.s ktt

" ,

w Jqclrzejowie Pawel Blaszkicwicz o godzinie 13"'
w Jedrzeiowie.

Prze iczclcy
Rady Mieit w .Iqclrzeiou'ie

mgr Pcm,e[ aszkiewicz

t2


